
 

Jegyzőkönyv a Bolyai Kollégium 2025.04.28-i üléséről 
 
A Választmány minden tagja jelen van az ülésen, kivéve Csóka Péter gazdasági 
elnökhelyettest, aki ez időpontban az ELTE KolHÖK Küldöttgyűlésén vesz részt. A Választmány 
határozatképes, a jegyzőkönyvet Szépvölgyi Gergely vezeti. 
Tervezett napirend: 

● Felvételi szervezés állása 
● Újbuda pályázatos pénz 
● Szabályzatmódosítás kapcsán az ESZ/KSZ szabályzat helyzete 
● Folyosóbuli megbeszélés beszámoló 
● BÖK Alapszabály változásai az ESZ szabályzat alapján 
● Felvételi Szabályzat módosítás 

Felvételi szervezés állása 
● Késa beszámol 
● Bálint a héten küld e-mailt a szaktanároknak az időpont egyeztetése miatt 
● Gólyatáborok előtt lesz 
● Az éves menetrendet tartjuk 
● Bizottságok vezetőire vannak javaslatok 

Újbuda pályázat 
● Megjött a pénz, el kéne költeni 
● Kávéfőző, turmixgép és csavarhúzó korábban kikeresve, leellenőrizni, hogy az árak 

változtak-e, ha nem, megvenni 
● Színház: ha egy előadásra nem jelentkeznek elegen, akkor többet is meghirdetünk, a 

Május 11-i előadás meghírdetése a feladat 
Szabályzatmódosítás kapcsán az ESZ/KSZ szabályzat helyzete 

● 200 oldalas dokumentumot nézett át Szilárd, Matyival elkészült a megfelelő 
hivatkozásos változat 

● Sok testület van benne említve, nincs olyan, ami egyértelműen ránk vonatkozna, többet 
is figyelembe veszünk 

BÖK Alapszabály változásai az ESZ szabályzat alapján 
● Áttekintettük az új hivatkozásokat 
● Magyarázatok készülnek a változtatásokhoz, május 1 körül megy majd e-mail a 

kollégistáknak 
Folyosóbuli megbeszélés beszámoló 

● Tarthat 3-ig a folyósóbuli, akkor vége kell legyen ténylegesen 
● Lesz még megbeszélés az eseményekkel kapcsolatban, legyen keretrendszer minden 

az épületben lévő kollégiummal közösen 
Karriernap 

● Sikeres volt, de alacsony volt a részvétel, ez a meghirdetés intenzitásának köszönhető 
valószínűleg 

● Van-e létjogosultsága félévente programot szervezni az Alumnival, elég évente? 
● Fontos, hogy legyen velük kapcsolatunk 
● Bandó egyeztet majd Krisztivel 

Kirándulás pótlása 



 

● Késa: Mi lesz a hétvégén? 
● Bendi: Holnap lesz e-mail, hogy milyen program lesz, most még felmérés zajlik 
● Késa: Reghét egy rossz időpontnak tűnik, Bólyatáborral interfereláhat + IK gólyatábor, 

de lehet, hogy megoldható 
Szakmai keret felhasználása 

● Irányelv nagy értékű tárgyak beszerzése (pl. kanapé) 
Felvételi Szabályzat módosítás 

● Folytatjuk a felvételi szabályzat módosítását 
● Vendégstátuszokkal kapcsolatos hozzáállás változásának kommunikációja meg fog 

történni mostanában 
● Végig értünk 

 
 
 
A választmányi ülést 21:32-kor Varga Szilárd zárta, a következő ülés időpontja 05.05. 19:00 
 
 
  Szépvölgyi Gergely 


